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فيما يلي يتم طرح فقرات موضوع متكامل عن الاختراعات الحديثة التي كان لها دور بارز في تغيير شكل الحياة إلى أحوال أفضل:
المقدمة
Inventions have changed the form of life throughout the ages, and had the most prominent role in obtaining new services at a record speed, as the levels of quality increased with the development of modern inventions, which are distributed in all areas of human being, and had an upward pattern, as the form of invention evolved and capabilities developed with Time, and the most prominent modern inventions were going to achieve luxury and work to provide daily services to people in the best forms and the best standards, as many countries worked to adopt many projects and institutions that are based on supporting inventions, and financing inventors in order to continue the movement of invention that increases the welfare of society.
الترجمة: غيّرت الاختراعات من شكل الحياة على مرّ العُصور، وكان لها الدّور الأبرز في الحُصول على خدمات جديدة بسرعة قياسيّة، حيث زادت مستويات الجُودة مع تطوّر الاختراعات الحديثة، والتي تتوزّع في جميع المجالات الخاصّة بالإنسان، وكان لها نسق تصاعدي، حيث تطور شكل الاختراع وتطورت القدرات مع الزمن، وكانت أبرز الاختراعات الحديثة تسير لتحقيق الرفاهية والعمل على تقديم الخدمات اليوميّة للإنسان بأفضل الأشكال، وأحسن المعايير، حيث عملت الكثير من الدّول على تبنّي العديد المشاريع والمؤسسات التي تقوم على دعم الاختراعات، وتمويل المُخترعين من أجل استمرار حركة الاختراع التي تزيد من رفاهية المُجتمع.
العرض 
Invention can be defined as finding a new idea or providing a service in a way that did not exist previously, and the human mind was distinguished by its ability to invent new things based on its need to obtain services, and based on its commercial need, as well as the human mind was distinguished by scientific research behind the things that support his protection From danger, and there are many inventions throughout history that have had a prominent role in facilitating the form of human life, noting that the inventor does not have to be an engineer or a scientist, or even a researcher, but it is enough for a person to be of careful observation and able to think to facilitate Service access.
الترجمة: يُمكن تعريف الاختراع على أنّه إيجاد فكرة جديدة أو تقديم خدمة ما بطريقة لم تكن موجودة سابقًا، وقد تميّز العقل البشري بقدرته على اختراع الأشياء الجديدة انطلاقًا من حاجته للحُصول على الخدمات، وبالانطلاق من حاجته التجارية، كذلك فقد تميّز الإنسان بالبحث العلمي خلف الأشياء التي تدعم حمايته من الخطر، وهنالك الكثير من الاختراعات على مر التاريخ كان لها دورًا بارزًا في تسهيل شكل الحياة البشري، مع التنويه على أنّ المُخترع ليس شرطًا أن يكون مهندس أو عالم، أو حتّى باحث بل يكفي أن يكون الشّخص ذو ملاحظة دقيقة، وقادر على التفكير في تسهيل وصول الخدمة.
The invention of the Internet was one of the most prominent modern inventions that changed the shape of the world, the nature of relationships, and the method of communication. Scientists, through their invention of the Internet, facilitated that process and made the world a small village in every sense of the word. The invention was made in the United States of America after a long series of Research, as it started at a specific speed and developed work on it to be in its current form, so more than 80% of daily work was transferred to be practiced through the network, and it was approved to be a large store of information, a reference in science, a path for education and other things that are considered essential in developing the form of life human.
الترجمة: كان اختراع الانترنت أحد أبرز الاختراعات الحديثة التي غيّرت من شكل العالم، ومن طبيعة العلاقات، ومن طريقة التّواصل، فقد سهّل العلماء عبر اختراعهم للإنترنت لتلك العملية وجعلوا من العالم قرية صغيرة بكلّ ما تعنيه الكلمة، وقد تمّ الاختراع في الولايات المتحدة الأمريكية بعد سلسلة طويلة من الأبحاث، حيث بدأت بسرعة محددة وتطور العمل عليها لتكون بشكلها الحالي، فتم نقل ما يزيد عن 80 % من الأعمال اليوميّة لتُمارس عبر الشّبكة، وتمّ اعتمادها لتكون مخزنًا كبيرًا للمعلومات، ومرجعًا في العلوم، ومسارا للتعليم وغيرها من الأمور التي تُعتبر أساسًا في تطوير شكل الحياة البشري.
The smartphone is considered one of the most important modern inventions that changed the shape of the world, as the phone began to make phone calls, send text messages, surf the Internet, and run programs and games. It contains maps, news, and the stock market, to be invented later on the Wi-Fi network, which enabled users to use the Internet more easily, which is a technology for connecting computers, mobile phones and tablets, which is a high-frequency wireless signal, and the world is considered Vic Hayes, the spiritual father So the invention.
الترجمة: يُعتبر الهاتف الذكي أحد أهم الاختراعات الحديثة التي غيّرت من شكل العالم، حيث بدأ الهاتف بإجراء مكالمات هاتفيّة، وإرسال الرسائل النصيّة، وتصفّح الانترنت، وتشغيل البرامج والألعاب، وقد تمّ إنتاج أول محمول عام 1992 م، حيث تعرّض لاحقا للكثير من التحديثات، فصار الهاتف المحمول يحتوي على الخرائط والأخبار، والبورصة، ليتم لاحقًا اختراع شبكة الواي فاي، التي مكّنت المُستخدمين من استخدام الانترنت بسهولة أكبر، وهي عبارة عن تقنية لتوصيل الحاسوب، والهواتف المحمولة والأجهزة اللوحية، وهي عبارة عن إشارة لاسلكية عالية التردّد، ويُعتبر العالم فيك هايز، الأب الرّوحي لذلك الاختراع.
الخاتمة 
The human mind is characterized by plasticity, and it is one of the basics from which it started in order to invent things based on facilitating the form of life, and based on providing distinguished and fast services, and with excellent quality, and civilizations have excelled in competing in this throughout the ages, as many countries have adopted scientific research centers, Institutions that fund inventors in order to encourage creativity and facilitate access to service.
الترجمة: يتميّز العقل البشري باللدونة، وهي إحدى الأساسيات التي انطلق منها من أجل اختراع أشياء تقوم على تسهيل شكل الحياة، وتقوم على تقديم خدمات مميّزة وسريعة، وبجودة ممتازة، وقد أبدعت الحضارات بالمنافسة في ذلك على مرّ العُصور، حيث تبنّت الكثير من الدّول مراكز البحوث العلميّة، والمؤسسات التي تقوم على تمويل المُخترعين من أجل تشجيعهم على الإبداع، وتسهيل الحُصول على الخدمة.



